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Na osnovu Elana 187 Poslovnika Skugfine Crne Gore, potpredsjedniku Vlade i ministru pravde
u Vladi Crne Gore, g-dinu Dgku Markovi6u, postavljam sljedeCe poslaniEko pitanje:

Gospodine potpredsjedniee,

U skladu sa Vgim nadIgnostima mourn Vas da me obavijestite da Ii je u planu Vlade za ovu
godinu da Skupgfini predloii Zakon o upotrebi i korikenju sluibenog jezika i jezika u sluibenoj
upotrebi?

Obrazloienje

Ustav Crne Gore je definisao da je u n goj driavi sluibeni jezik crnogorski jezik a da su u
sluibenoj upotrebi srpski, bosanski, hrvatski i albanski jezik. U praksi ima veliki broj problema
gto treba pokugati rijgiti to prije na adekvatan nadn. Jedan od njih po mom mi g ljenju je

precizno normativno regulisanje pitanja iz ove oblasti.
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SKUPtTINA CRNE GORE

Poatovani,

Poslanik Demokratske par* socijafista, Gospodin dr
Miodrag Vukovie postavio je poslanieko pitanje za sjednicu
Skupatine Cme Gore zakazanu za 23. Jul 2014. godine, koje
glast

" Gospodine potpredsjednide,

U skladu sa Vagim nadle2nostima mourn Vas do me
obavijestite do life u planu Vlade za ovu godinu, da Skupatini
predlo2i Zakon o upotrebi i korigeenju slu2benog jezika i jezika
u slut benof upotrebi?

Obrazlo2enje

Ustav Cme Gore je definisao da je u na goj dr2avi slu2beni
jezik cmogorski jezik a da su u slu2benoj upotrebi srpski,
bosanski, hrvatski i albanski njezik. U praksi ima veliki broj
problema to treba pokuaati rijeaiti gto prije no adekvatan naein.



I	 Jedan od njih po mom migljenju je precizno norm ativno
regulisanje pitanja iz ove oblasti.

U skladu sa elanom 191 Poslovnika Skup§tine Crne Gore,
donosim

ODGOVOR NA POSLANIOKO PITANJE

Pogtovani poslanide VukoviO,

U Pro gramu rada Vlade Cme Gore za 2014. godinu nije
predvkleno utvrdivanje Predloga Zakona o upotrebi i korigoenju
slutbenog jezika i jezika u sluThenoj upotrebi.Jedan od razloga
je svakako i ainjenica Program rada Vlade za o.g. sadr2i
obavezu predlaganja i utvnlivanja priligno velikog broja
Predloga zakona koji urecluju materiju iz razlieitih oblasti.

Svakako cijenim Vatu inicijativu i sla2em se da je
precizno normativno regulisanje pitanja iz ove oblasti jedan od
adekvatnih nadina rjegavanja problema.

Naravno da de Vlada Cme Gore, prilikom definisanja
Programa rada Vlade za 2015, godinu, razmotriti i potrebu
donogenja navedenog Zakona.

S pottovanjem,

MINIS TAR
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